
Interpelácia č. 19/2014   
 

3. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2014  
 

 

Haburová: 

Boli za mnou členovia folklórnej skupiny Paričovčan. Chcem položiť otázku pánovi 

primátorovi. Prečo táto folklórna skupina, ktorá je tiež aj podporovaná mestom Trebišov, 

nebola zaradená do Trebišovských folklórnych slávnosti. 

 

Ing. Kolesár: 

Folklórna skupina Paričovčan, je poslednou skupinou, ktorá vznikla na pôde mesta Trebišov, 

aspoň takto to registrujeme. Na folklórny festival sú postupne zaraďované folklórne skupiny, 

ktoré na pôde mesta vznikajú. Folklórna skupina Paričovčan, ako posledná z nich, ešte 

neprišla na rad, ešte zrejme ani neprišiel čas na to, aby bola zaradená. Je treba aj otvorene 

povedať, že folklórna skupina Paričovčan je nasledovník folklórnej skupiny Trebišovčan, 

ktorej správanie už sme na pôde mestského zastupiteľstva riešili. Pamätáte si na ten prípad, 

keď došlo k užívaniu alkoholu na pôde mestského kultúrneho strediska. Nechcem sa k tomuto 

vracať, ale spôsoby a správanie lídra tejto skupiny sa zmenou názvu nezmenili a pokiaľ si 

zachová pán Čerep, ako podstatná osoba tejto folklórnej skupiny svoj prístup k mestskému 

kultúrnemu stredisku taký, ako doteraz vráti sa mu to v podobe napríklad nezaradenia súboru 

na Trebišovský folklórny festival. To je treba otvorene bez príkras a bez všetkého ostatného 

povedať. Pán Čerep sa nevzdal ani značky Folklórna skupina Trebišovčan, ktorú si nechal 

zaregistrovať, čiže konal vždy dá sa povedať proti mestskému kultúrnemu stredisku a proti 

mestu. Veľmi je mi ľúto, že spolu s nim sa vezú ostatní členovia tejto skupiny ale pokiaľ 

nedôjde k tomu, aby boli vzťahy mesto - skupina a opačne skupina – mesto vyvážené, bude sa 

musieť rátať s takými reakciami aká je akcia.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 25.6.2014 
 

 

 

 

 

 

 

 


